

Date: 07/03/2025

التاريخ: 2025/03/07

Mr. Hamed Ahmad Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, United Arab Emirates

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي، الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Resolution of the Board of Directors of BHM Capital Financial Services PSC (By Circulation)

الموضوع: قرار مجلس إدارة شركة بي اتش ام كابيتال للخدمات المالية ش.م.خ (بالتصوير)

With reference to the above subject, we would like to inform you that the Board of Directors of BHM Capital Financial Services PSC has passed a resolution by circulation on Thursday, 06/03/2025, approving the treasury share program. This includes the company's authorization to purchase up to 10% of its shares, equivalent to a maximum of 17,343,106 shares of its capital. Further, the Board has recommended that the Annual General Assembly discuss and approve the treasury share program and proceed with all necessary procedures and regulatory approvals from the relevant authorities.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نحيط سيادتكم علماً بأن مجلس إدارة شركة بي اتش ام كابيتال للخدمات المالية ش.م.خ قد اتخذ قرار بالتصوير يوم الخميس الموافق 2025/03/06، بشأن الموافقة على برنامج أسهم الخزينة، والذي يتضمن شراء الشركة لأسهمها بنسبة 10% كحد أقصى، بما يعادل 17,343,106 سهمًا من رأس مال الشركة كحد أقصى ورفع توصية إلى الجمعية العمومية السنوية لمناقشة والموافقة على برنامج أسهم الخزينة واستكمال جميع الإجراءات والموافقات اللازمة من الجهات التنظيمية المختصة.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

Abdel Hadi Al Sa'di
Chief Executive Officer



عبد الهادي السعدي
الرئيس التنفيذي